
Göteborgs Brid gefiirb rund, 2021-22

Protokoll fran Styrelsemöte nr 2

Plats: Bridgens Hus

Tid: Onsdagen den 10 november2021kl. 14.30. .,3

Niirvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Östgara Olsson, Alf Börjesson, Robert Bäck,
Tomas Andgren, Birgitta Lagnell, Jan Jensen och Sten-Åke Thunberg.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hiilsade alla våilkomna.

2.Yal av Justerare

Sten-Åke valdes att jåimte ordfiiranden justera protokollet.

3. Adjungenngar

Bo Hillström adjungerades till mötet.

4. Dagordning

Gururars forslag till dagordning godkiindes med några tillägg.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll fran det konstituerande mötet godkåindes och lades till
handlingarna.

6. Rapporter

Allmdnt. Gunnar berättade, att Piir Ljungquist har tagit hand om skötseln av växt
bridgebibliotek. Fler böcker kommer att tillftiras.
Pia Malmgren ska tillsammans med Gunnar ansvara fiir skötseln av blommorna i kafeterian.
Tcivlingskommittön. Manfred Kamras Minne kunde genomftiras med23 deltagande par.

Robert Bäck och Per Östlund gratulerades till segern.

Gunnar betonade, att TK i allmiinhet och Sten-Åke i synnerhet, måste ta ett större ansvar, när
vi inte l?ingre har någon anställd på kansliet.
Sten-Åke kunde meddela, att tävlingskommifidn kommer atthamöte direkl efter
styrelsemötet. Då kommer tid fiir genomftirande av samtliga DM-tävlingar altbestiimmas.
Samtliga tävlingar kommer att annonseras ut på vår hemsida. Alf kommer att hjälpa till med
deffa och dessutom skicka ut inbjudan per e-brev.
En extra inbjudan till Allsvenskan Div. IV med fiirlängd anmälningstid kommer att göras.

Bridgefor pensionrirer. Birgitta ftirbereder ansökningar till SISU - både ftir GBFs och dess

klubbars riikning.
Ekonomi. Bo kunde meddel4 att GBFs ekonomi ser hygglig ut.
Vi behöver snarast ftirhandla fram en hyra ftir kafdet. Gunnar, Jan och Tomas tar tagi detta
Kortförsriljningen. Det går ftir niirvarande ganska trögI, vilken kan bero på en eftersläpning på

grund av pandemin.

Bridgens Hus.Yi har tyvåirr haft en del problem med stölder.
Vi kommer att aweckla fiirsäljningen av bridgemateriel. Giiller dock inte kortlekar.



7. Deklarationskort

Deklarationskort kommer i framtiden att delas ut av tävlingsledaren. Gunnar skall be Björn

Sörling att designa ett nytt deklarationskort fiir GBF:s riikning, som vi låter trycka.

8. Hwesfiirhandlinsar med Platzer,-nl

Vi kommer aff sträva efter att behålla samma hyra som tidigare. Bo Hillström kommer att

delta i dessa forhandlingar.

9. Åtgztrdslista

Gunnar hade upprättat en åtgåirdslista och denna gicks igenom.

Följande noteringar utöver det, som inte nåimns på annat stäl1e i detta protokoll, gjordes.
* Styrelsetavlan med foto på styrelsemedlemmarna kommer att uppdateras.
* Gunnar kommer att lista de klubbar utanfor Bridgens Hus, som skall besökas av styrelsen.
* Jan kommer att ordna med lås till källarlokalen i Bridgens Hus och undersöka orn en

utrymningsskylt, som leder ner i källaren, kan tas bort.
* Vi ska in-ftirskaffa en ny telefon med telefonsvarare till Bridgens Hus. Gunnar ftirsöker

ordna detta.
* Vår hemsida behöver göras tydligare, så att det framgår vem, som har ansvar ftir olika
områden inom bridgen. Alf ordnar med detta.
* Birgiua undersöker vilka möjligheter vi har att söka medel fran SISU vid olika
verksamheter.
* Gunnar initierar utbildning av tävlingsledare på nivå 1 ochZ.

10. Bridgens Våinner

Birgit Petersen och Mabel Leman kommer inte ltingre att ta hand om Bridgens Våinner.

Gnnnar tar pä sig att söka andra spelare, som kan ta över.

1 1. Officepaket till datorer i Bridgens Hus

Iantar hand om anskaffning av detta.

12. Juniorkurs

Axel Selvdn har fåu kontakt med ett antal chaknerister fiir vilka han skall hålla en bridgekurs.

GBF stiiller självklart upp med bridgebord, budlådor och kortlekar. Åven brickläggning om

han efterfrågar det.

1 3. Subventioner flor juniorer

Juniorer kommer att ffi spela gratis i de brons- och silvertävlingar, som GBF an.ar.gerat.

14. Luftkvalitet i Bridgens Hus

Det har tidvis varit för varmt i spellokalerna. Jan kontaktar Platzer och ser till att fa ätgirdat
detta.

15. Datorsupport

Vi fortsätter att ariita den support vi tidigare har haft.

16. Kontakter med Tillväxtverket
Bosse kunde meddel4 att problemet med en for sent inkommen ansökan till Tillväxtverket
håller päatt redas upp.

17. Nåista möte

Hålls måndagen 6 december kl. 13.00 i Bohus Nations lokaler. Vi börjar med en jultallrik



18. Mötets avslutande

Gunnar avslutade mötet och tackade de niirvarande fiir visat intresse.

Vid protokollet:

A,§(l
A1f B( Olsson


